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Emne Dialog Beslutning Deadline Ansvarlig 

Placering af konkurrencer i 
2024/2025 

Vi har i indeværende sæson endt med at placere alle 
konkurrencer i ulige uger. Dette giver problemer for både 
officials og løbere. 

Vi søger dialog med AU herom for at 

tænke dette aspekt ind ved den 

kommende terminsplan. 

1/12-2023 CW 

Status på nye medlemmer af 
TU 

TU ønsker at rekruttere endnu et medlem. 

Potentielt relevante medlemmer 

kontaktes mhp. at blive en aktiv del af 

udvalget. 

Hurtigst 

muligt 
CW 

Mail angående evaluering af 
internationale officials 

TU ønsker at finde en måde, hvorpå internationale officials, 
der ønsker promotion til ISU, kan ”ansøge” til TU, så 
udvalget er i stand til at 1) lave en relevant 
uddannelsesplan og 2) søge til ISU rettidigt. Samme 
procedure børe ligeledes gælde for nationale, der ønsker 
at blive internationale. 

Udvalget arbejder videre med ideen, der 

kunne inkludere alt fra reelle 

ansøgninger, kontinuerlig dialog, tests 

mv. Skæringsdato for hvornår TU har en 

henvendelse/ansøgning i hånden for at 

kunne nå at søge ISU: 

National-> international = 1/12 

International-> ISU = 1/2 

Hurtigst 

muligt 
Hele TU 

DM som ”internationalt 
event” 

TU ønsker at afholde DM mere som en international 
konkurrence. Hertil tænker vi på 5 i dommerpanelet, 
Teknisk Panel har mulighed for at observere træning (inkl. 
træningspapirer) mv. 

Vi forsøger at få stablet dette på benene 

allerede i indeværende sæson. Dog er vi 

begrænset på istid ved dette års DM, 

hvilket kan være en hindring for dette 

koncept. TU involverer AU og Dans. 

Hurtigst 

muligt 
CW 



 

 

 

Mærkeprøve ”request 
system” 

TU oplever, at de mange mails med mærkeprøver kan 
være svære at holde styr på. Udvalget ønsker derfor et 
andet format. Der er således blevet udformet en Microsoft 
Forms til formålet. Denne er i gang med at blive afprøvet. 
Denne er ligeledes vist til bestyrelsen, som umiddelbart 
havde en positiv reaktion. 

Såfremt afprøvning viser en positiv 

effekt, ønskes dette udrullet hurtigst 

muligt. 

Når/hvis 

det er klar 
Hele TU 

Honorering 

TU ønsker at få kigget honorering af officials igennem for 
at sikre en ensartethed samt at understøtte særligt unge 
studerende, så de gider/har mulighed for at blive i sporten. 
Man kunne evt. nedsætte en arbejdsgruppe på tværs af 
udvalg inklusivt DSU’s kasserer 

TU sender mail herom til Bestyrelsen. 
Hurtigst 

muligt 
JG 

Aflysning af næste møde? 
Dette møde er blevet rykket, giver det mening at aflyse 
næste møde? 

Næste møde aflyses. ASAP CW 

 


